
П Р О Т О К О Л
№ 33

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 30.04.2010г.
Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин
Начало: 09.30 часа.
Край:     13.38 часа.
Днес на 30.04.2010 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин. 
В  работата  взеха  участие  13/тринадесет/,  от  избрани  13/  тринадесет  /общински 
съветници.
Отсъстващи: няма  
На заседанието присъстваха още: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, 
Таня Тодорова Андреева  – Каменова –  Административен  секретар  на  община Хайредин, 
Ирина  Николова Цонова –  гл.  експерт  „  Хуманитарни дейности”  при община  Хайредин, 
Валентин Петров – гл. счетоводител в община Хайредин, Силвия Катанска – гл. експерт - 
Бюджет,  Мадлена  Боянинска  –  директор  на  СОУ  „  Васил  Воденичарски”  с.  Хайредин, 
Цветанка  Студенобушка  –  директор  на  ОУ „  Горан  Червеняшки”  с.  Михайлово,  Валери 
Крумов – кмет на с. Михайлово,  Светлин Цветков – кмет на с. Бързина, Атанас Атанасов – 
кмет на с. Манастирище, Радка Мермерска – кметски наместник  на  с. Ботево, Отец Чавдар 
Петров – църква с. Хайредин „ Св. Параскева”,  и граждани.
                 Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател  
на  ОбС  Хайредин,  които  откри   поредната   сесия  на  ОбС  Хайредин  за  2010  г.,  в  
заседателната зала на общински съвет  Хайредин. 
                Г – н В. Александров: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г – н Кмет,  
Уважаема  г  –  жо  Административен  секретар,  Уважаеми  ръководители  на  учебни  
заведения, Уважаеми кметове на кметства,   госпожи  и господа.
                От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани  
13 / тринадесет / общински съветници присъстват 13 / тринадесет /. Отсъстващи няма.  
               Уважаеми господа, с писмо – покана  Ви е  предложен и проект за дневен ред и са  
раздадени всички необходими материали за сесията през месец април  2010 г. Постъпиха  
още две докладни от Радослав Стойков – кмет на община Хайредин. Докладна, относно:  
подкрепа на община Бяла Слатина за кандидатстване пред МРРБ с проект „ Обновяване и  
оборудване на отделение” Образна диагностика” при МБАЛ – Бяла Слатина ЕООД гр. Б.  
Слатина и още една докладна, относно искане на училищният колектив на  ОУ „ Горан  
Червеняшки” с. Михайлово да придобие статут на защитено училище. Докладната записка  
е  относно: писмо Изх.  № РД –  21 –  1871/12.04.2010 г.  на  Началника на РИО Враца за  
актуализиране на Списъка на защитените училища в РБ и Придружително писмо Изх. №  
374/16.04.2010  г.  на  Директора  на  ОУ  „  Горан  Червеняшки”  с.  Михайлово,  което  е  
предоставено на вниманието Ви.
              Радослав Стойков – кмет на община Хайредин, предложи точка 9 от дневния ред  
да се раздели в две точки, а именно:  точка 9 от дневния ред, отговор на питане на група  
общински  съветници  за  не  проведената  сесия  на  19.03.2010  г.  и  точка  10  Питания,  
изказвания на граждани.
             След направените допълнения по проекта за дневния ред г – н В. Александров –  
Председател на ОбС Хайредин подложи на гласуване 
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дневен ред:
1.Отчет за касовото изпълнение на бюджета на общината за 2009 г.

                                                                              Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин
2.Отчет за касовото изпълнение на бюджета на училищата за 2009 г.

                                                                       Докл. Директорите на училищата
3.Отчет за касовото изпълнение на бюджета на ОбС за 2009 г.

                                                                            Докл. В. Александров – Председател на ОбС  
                                                                            Хайредин

4.Отчет на читалищата функциониращи на територията на общината.
                                                                      Докл. Секретар на читалищата

5.Отчет за работата на Председателя на ОбС за второто полугодие на 2009 г.
                                                                            Докл. В. Александров – Председател на ОбС  
                                                                            Хайредин

6.Докладни.
6.1. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин, относно: 
подкрепа на община Бяла Слатина за кандидатстване пред МРРБ с проект „ Обновяване 
и оборудване на отделение” Образна диагностика” при МБАЛ – Бяла Слатина ЕООД 
гр. Б. Слатина.
                                                                                Докл. Р. Стойков – Кмет на община Хайредин
6.2. Вносител: Радослав Тодоров Стойков - кмет на община Хайредин, относно: 
писмо  Изх.  №  РД  –  21  –  1871/12.04.2010  г.  на  Началника  на  РИО  Враца  за 
актуализиране на Списъка на защитените училища в РБ и Придружително писмо Изх. 
№ 374/16.04.2010 г. на Директора на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово.

                                                                                 Докл. Цветанка Студенобушка – директор на  
                                                                                 ОУ „  Горан Червеняшки” с. Михайлово.
 
7.Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение на  
   социално слаби граждани от общината за месец април 2010 г.
                                                                                  Докл. И. Гиздова – Председател на ПК  
                                                                            по „социални дейности”
8.Запознаване на ОбС с проведеното заседание на комисията по „ Конфликт на 
интереси”.

                                                                     Докл. Галина Здравкова – Председател на  
                                                                     комисията.

9.Отговор на питане на група общински съветници за не проведената сесия на 
19.03.2010 г.

10. Питания, изказвания на граждани.

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    7
                                                  “ПРОТИВ”   –       6 
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -     НЯМА

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА

Г – н В. Александров – Председател на ОбС преминаваме към обсъждане на дневния  
ред.

По т. 1 от дневния ред: Отчет за касовото изпълнение на бюджета на общината за  
                                           2009 г.
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                    Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на  
Председателите на ПК.
                    Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ”: на вниманието на 
общинските  съветници  бе  предоставен  нов  отчет,  изготвен  от г  –  н  В.  Петров  –  гл.  
счетоводител  на  община  Хайредин,  които  е  преработен.  Във  финансово  икономическо  
отношение се запознах доста подробно с него, такъв отчет не може да не бъде одобрен,  
работено е доста сериозно и средствата са правилни. Предлагам на ОбС точка първа от  
дневния ред да бъде приета.
                    Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: „Комисията по 
Териториално и селищно устройство”предлага на ОбС отчета за касовото изпълнение на  
бюджета на общината за  2009 г. да бъде приет.
                    Г- жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „контрол на решенията”и г  
–жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”също потвърдиха, че  
ПК предлага отчета да бъде приет.
                   Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на  
останалите общински съветници.
                   Г – н Георги Кръстев – общински съветник: На проведената комисия зададох  
въпрос, относно проведените търгове за колите, какво стана с тях и къде са? И вторият  
ми въпрос е за наем земя. Ако има някой запознат по този въпрос ще бъда доволен да ми  
отговори.
                Г – н Румен Христов – общински съветник: Имам въпрос свързан с Домашен  
социален  патронаж,  кой  отговаря  за  дейността  и  може  ли  да  ни  бъде  предоставен  
поименен списък на хората, който се хранят там? На следващата сесия на ОбС, ако е  
възможна да получат общинските съветници такава информация.
                Г – н Петър Попов – общински съветник: Бих казал, че тук политиката я няма 
никаква. Преди време се говореше за едно управление с прозрачност към хората, къде е  
диалога с хората? Къде са новостите? Знам, че когато се приемаше бюджета се прие с  
„13” – за, и аз гласувах, но тогава казах, че това ще бъде моето стимулиращо „ за”. Бих  
казал, че изпълнението на този отчет е незадоволително. Общинска администрация не ни  
предложи План за работа, няма никакви критерии, всичко е абсолютно хаотично. 
              След направените разисквания г – н В. Александров – Председател на ОбС  
предостави  думата  на  г  –  жа  Таня  Андреева  –  Административен  секретар  на  
общината.
               Г – жа Таня Андреева – Административен секретар: Отговори на въпросите за  
отдадената общинска земя под аренда и заплаща ли се тя? Няма не платена и арендувана  
земя!
              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на г –  
н Петров – гл. счетоводител, за да внесе пояснения в материала.
              Г – н В. Петров – гл. счетоводител при община Хайредин: Общинският бюджет и 
касовото  му  изпълнение  дава  вярна  и  честна  представа  за 
целесъобразност,законосъобразност  на  потребените  финансови  ресурси  и  постигнат 
социално/икономически  ефект,входящ  и  изходящ  Касов  поток,получени  трансфери  и 
субсидии,постъпили  местни  данъци  и  приходи,тяхното  разходване  и  регистрация  на 
протеклите финансово-стопански процеси. Приходният касов поток в размер на 4 169 238 
лв.се формира от държавни и местни приходи по конкретни елементи и видове съгласно 
Приложение  № 1  Преходен  остатък  -  426 513 ,  държавни приходи  -  3 497 860  и  местни 
приходи в размер на - 244 865 лв.Разходният Касов поток  в размер на  4 037 766 лв.  е 
потребен  от  Община  Хайредин   по  изпълнение  на  поетите  социално-икономически 
ангажименти,  цели  и  инвестиционни   задачи  при  изпълнение  на   Бюджет  /  2009г. 
Постъпващите приходи през годината позволиха на ръководството на Общината  нормално и 
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разумно  изпълнение  на  ангажиментите  по  Бюджетната  рамка,  във  всички  функции  и 
дейности администрирани от Община Хайредин. 

                                                                               Приложение № 2

№
Делегирана държавна дейност План

01,01,09
План

30,12,09
О т ч е т

2009г.
    %
к.5/к.4ДЪРЖАВНИ   ПРИХОДИ

І Преходен остатък: 56518 56518 56518
1 2 3 4 5 6

1 Обща допълваща субсидия ДД. 2071789 2220794 2012825 90
2 Целеви трансфер КР 0 156331 121609 78
3 Целеви субсидии  ДФО 0 0 0 0
4 Целеви субсидии ДРС 0 38005 38005 100
5 Трансфер м/у Бюджетни с/ки 0 16222 16222 100
6 Трансфер МТСП 0 444778 444778 100
7 Трансфери от/за ПУДООС: 0 0 0 0
8 Неданъчни приходи собственост 7356 7356 5711 78

ІІ Държавни приходи: 2079145 2883486 2639150 92
II
I

Приходи общо I+II: 2135663 2940004 2695668 92

IV Наличност в края: 74225
Приходен Касов поток  I +II: 2695668

Разходен касов поток III - IV: 2621443

          През Бюджетната 2009г. планово предвидените държавни трансфери и субсидии 
постъпват  редовно  по  Бюджетната  сметка  на  Община  Хайредин,  в  размери  (90%) 
определени с ЗДБРБ което наложи  пестеливост и разумност в разходването.  Размера 
на  държавните  приходи  и  разходи  -   определен  с  член  17,18  от  ЗДБРБ  /  2009  г. 
Дейностите  финансирани  с  държавни  приходи  успяха  да  реализират  поетите 
ангажименти с  Бюджетите си -  прилагайки принципите на пестеливост  и разумност 
при  разходване  на  средствата  по  Бюджетите  си  постигайки  първоначалните  цели 
заложени в  разработките на Бюджета. Изпълниха се социално икономическите цели и 
задачи  определени  с  общинската  политика  в  Делегираната  държавна  дейност. 
Държавният Бюджет обезпечи допълнително целеви средства по изпълнение на
Държавната и местна социално икономическа политика в частта:

 Осигуряване средства за програмите от ОСПОЗ в размер -   444 778 лв.
 Целеви капиталови разходи в размер - 180 000 лв. (ПМС 72/30,03,2009)
 Целеви субвенции за Образование - транспортни разноски - 17 322 лв.
 Целеви трансфер от ПУДООС за закупуване сметосъбираща техника и

съдове за битови отпадъци в размер на  348 930 лв.
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Държавните приходи през Бюджетната 2009г. в относителен дял представляват 
112  %  спрямо  2008г.(2  639  150  -2  366  289  =  272  861  лв.  Абсолютен  размер  на 
увеличение – 272 861лв. Увеличението на Държавните трансфери основно се дължи на 
средствата по ПМС  72 /30.03.2009г. – 180 000 лв.  и отделеният финансов ресурс в 
часта на ФРЗ и осигурителви вноски за Общинска Администрация в размер на – 73 000 
лв.  Непредприемането  на  финансови  и  административни  мерки  по  оздравяването  и 
оптимизиране на ОБЩИНСКОТО училищно образование от 2006г. до края на 2009г. 
генерира  финансов  риск  от  недостиг  на  финансов  ресурс  за  определени  учебни 
заведения  на  етап  2010г.(  ОУ  с.  Манастирище)  Финансовите  затруднения  в 
образованието за учебната 2010/2011г. вероятно могат да настъпят и за други учебни 
заведения от Общинската  мрежа. Общината  няма  необходимият финансов ресурс  в 
Бюджета  си  за  подкрепа  и  дофинансиране  на  образованието  съгласно  готвените 
законодателни промени. Общата субсидия спрямо получената през 2008г. е с 116 192лв. 
в  по-голям  размер.  Основна  причина  -  индексиране  доходите  в  Държавните 
дейности,промяна  стандарти за издръжка в делегираните държавни дейности. Община 
Хайредин  в  частта  на  Капиталовите  инвестиции  реализира  икономическа  политика 
относно:  ремонт сграден фонд на Читалищата с.Хайредин с. Манастирище и с. Рогозен 
в размер на  144 450 лв. Източник на финансирането -  целеви средства по ПМС №: 
72/30,03,2009г. Инфраструктура - 1, изграждане спортна площадка с. Бързина - 18 458 
лв.   2,  Благоустрояване  парк  паметник  Г.  Червеняшки  с.  Михайлово  -  54 331  лв. 
Община Хайредин реализира проект за организирано  сметосъбиране  и извозване на 
битови  отпадъци,като  инвестиционната  част  за  ДМА  е  в  размер  на  -  263 400  лв.
(  сметосъбирачна  машина,  багер  с  челен  повдигач,самосвал  6т.)  Инвестицията  дава 
индикации за  решаване проблема на Общината  по организираното сметосъбиране  и 
извозване на битовите отпадъци. Завърши реконструкцията на главен  водопровод и 
ВВК ул.  Г.  Димитров (881 601 лв.)  Обекта  не  въведен в  експлоатация.  В частта  на 
здравеопазването Община Хайредин изгради Здравен център с медицински кабинети. 
Стойност на инвестицията - 39 981 лв. Усвоените капиталови  разходи спрямо 2008г. 
бележат значителен ръст  на намаление  – (- 684 648 лв.)  Относителен дял – 55,0% 
Намаленият   Капиталовият  поток  се  дължи  основно   на  липса  реализирани  и 
финансирани  Общински  проекти  през  2009г.  Получен  целеви  трансфер  за 
Реконструкция ВВМ / ПУДООС / - 460 154 лв. В частта на капиталовите инвестиции 
Община  Хайредин   през  2009г.  усвоява  финансов  ресурс  в  размер  на   840 865 лв. 
Основно инвестиционните вложения  представляват: - ЦКР по ПМС №:72/30,03,2009г. - 
180 000 лв.  и - Финансов проект за организирано сметосъбиране и извозване битови 
отпадъци отпуснат от ПУДООС в размер на - 263 400 лв. в частта на инвестиционната 
програма.     

                                                                                Приложение №: 9
ПРОСРОЧЕНИ ПРИХОДИ

№ Н а и м е н о в а н и е ЕБК 2006 2007 2008 2009 к.7-к.6
1 2 3 4 5 6 7 8
1 Такса детски градини 27-01 452 738 800 1305
2 Наем имущество 24-05 950 691 778 1441
3 Наем земя 24-06 2265 2265 2232 2402
4 Приходи от концесии 41-00 0 0 0 2340

К/во Хайредин: 3667 3694 3810 7488 3678

1 Такса детски градини 27-01 174 1029 1672 1685
2 Наем имущество 24-05 0 0 0 0
3 Наем земя 24-06 2184 2184 121 121
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К/во Михайлово: 2358 3213 1793 1806 13

1 Такса детски градини 27-01 583 836 344 471
2 Наем имущество 24-05 0 0 0 0
3 Наем земя 24-06 748 748 0 0

К/во Манастирище: 1331 1584 344 471 127

1 Такса детски градини 27-01 502 1040 1526 2279
2 Наем имущество 24-05 0 0 0 0
3 Наем земя 24-06 0 0 0 0

К/во Бързина: 502 1040 1526 2279 753

1 Такса детски градини 27-01 292 521 590 803
2 Наем имущество 24-05 0 0 0 0
3 Наем земя 24-06 1897 377 675 560

К/во Рогозен: 2189 898 1265 1363 98

1 Такси соц. патронаж 1185 1410 1999 3006
Д. С. Патронаж: 1185 1410 1999 3006 1007

i МЕСТНИ ПРИХОДИ: 9232 11839 10737 16413 5676

1 Такси социални услуги 1075 1239 1687 1709
Начети 4525 4525 4525 4525

Дом стари хора: 5600 5764 6212 6234 22

1 Наем земя 0 0 2139 6339
ОУ Михайлово: 0 0 2139 6339 4200

ii ДЪРЖАВНИ ПРИХОДИ: 5600 5764 8351 12573 4222

ОБЩО I + ii: 14832 17603 19088 28986 9898

Приложение № 10

№ Н а и м е н о в а н и е 2008 2009 +/- % к.5/к.4
1 2 3 4 5 6 7

1 Такси детски градини 4932 6543 1611 133
2 Наем имущество 778 1441 663 185
3 Наем земя 3028 3083 55 102
4 Приходи от концесии 0 2340 2340
5 Такси соц. патронаж 1999 3006 1007 150

МЕСТНИ ПРИХОДИ: 10737 16413 5676 153

1 Такси соц. Услуги 1687 1709 22 101
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2 Вземания по начети 4525 4525 0
3 Наем земя 2139 6339 4200 296

ДЪРЖАВНИ ПРИХОДИ: 8351 12573 4222 151

ОБЩО: 19088 28986 9898
Основен  извод:  -  Община  Хайредин  поради  ограничен  финансов  ресурс  в 

частта  на  местните  приходи  продължава  да  изпитва  сериозни  затруднения  по 
предоставяне качествени социални ,образователни,спортни, проектни,инфраструктурни 
услуги. 
1.  Задълбочаване  проблемите  във  функция  Образование,поради  въведената 
субсидираност  брой  ученик  /стандарт  ИЗДРЪЖКА.  Неосъществена  реформа  и 
оптимизация.
2.  Решаване част от инфраструктурните проблеми в Общината - подпомагане местната 
Култура с извършени ремонти на 3 броя Читалища,  решаване основният екологичен 
проблем сметосъбиране и сметоизвозване на територията на Общината.
               Г – н Радослав Тодоров Стойков – кмет на  община Хайредин :  На 
зададените въпроси от господата съветници ще отговоря писмено, информацията  
ще Ви бъде предоставено на вниманието на следващата сесия на ОбС. 
              След станалите разисквания по тази точка от дневния ред г – н В.  
Александров – Председател на ОбС, подложи точката от дневния ред на гласуване  
и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 306

1. ОбС Хайредин, на основание чл. 21, ал. 1 т. 6 от ЗМСМА, чл. 30 от ЗОБ и чл. 
5,  ал.  1  т.  5  от Правилника за организация и дейността на ОбС, приема 
отчета за касовото изпълнение на бюджета на общината за 2009 г., както 
следва:

1.1. По приходите – 4 169238 лв.;
1.2. По разходите – 4 037766 лв.;
1.3. Преходен  остатък  за  2010  г.,  в  размер  на  131,  472,  в.т.  ч.  119,  170  от 

държавни дейности и 12, 302 лв., от местни дейности.
2. ОбС  Хайредин,  на  основание  чл.  5,  ал.  1,  т.  12  от  Правилника  за 

организация  и  дейността  на  ОбС  възлага  на  кмета  на  общината  да 
прецезира основните приоритети за развитието на общината през 2010 г., и 
при необходимост да внесе в ОбС предложение за актуализация на бюджета 
за 2010 г.

3. ОбС  Хайредин,  на  основание  чл.  5,  ал.  1,  т.  12  от  Правилника  за 
организация  и  дейността  на  ОбС  и  в  изпълнение  на  чл.  36  б,  ал.  1  от 
Постановление № 53 от 01.04.2010 г., на МС възлага на кмета на общината 
да  внесе  информация  за  развитие  на  социалната  дейност  през  2009  г.  и 
Стратегия за развитието им до 2013 г.

                                            ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -   7
                                                       “ПРОТИВ”   -   5
                                                          “ВЪЗД.СЕ” -  1

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА

По т. 2 от дневния ред: Отчет за касовото изпълнение на бюджета на училищата за 
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                                           2009 г.

               По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС  
предостави  думата  на  г  –  жа  Мадлена  Боянинска  –  директор  на  СОУ  „  В.  
Воденичарски”  с.  Хайредин  и  г  –  жа Цветанка  Студенобушка  –  директор на  ОУ  
„ Горан Червеняшки” с. Михайлово.
              Г –жа Мадлена Боянинска – директор на СОУ „ В. Воденичарски” с.  
Хайредин:  Касовото  изпълнение  на  бюджет  2009  на  СОУ  „  В.  Воденичарски”  и  
финансова обосновка, касаеща възможността училището да функционира през 2010 г.  
Касовото изпълнение на бюджет 2009 г. съгласно ЗДБРБ и Закона за изпълнение на  
общинския бюджет към 31.12.2009 г.  по параграфи отчетените разходи са както  
следва:
§ 01 – 00 заплати, § 02 – 00 други възнаграждения и плащания и
§ 05 – 00 задължителни осигурителни вноски – 217 566 лв.
§ 10 – 00 издръжка – 54 249 лв.
§ 40 – 00 стипендии – 2952 лв.
В  края  на  2009  г.,  Ви  уведомихме  с  писмо  за  извършените  от  нас  компенсирани  
промени  по  плана  за  приходите  и  разходите.  Утвърдения  за  2010  г.  бюджет  е  в  
размер  на  280 107  лв.  За  осигуряването  на  нормален  учебен  процес  в  рамките  на  
средствата по ЕРС, същият е разпределен по утвърдената формула за 2010 г.
            Г –жа Цветана Студенобушка – директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с.  
Михайлово:  Утвърден бюджет – 139181 лв.  Ще бъде актуализиран със собствени  
приходи от наем училищна земя за 2009 г. и 2010 г. Очаква актуализация по § 10 – 00  
пътни разходи, учебници и учебни помагала, закуски на учениците от I – IV клас и по 
Национални програми и.т.н. Смятам, че по тримесечия ще изразходваме пестеливо  
всички  средства,  без  да  допуснем  преразход  на  същите.  Следвайки  внимателно  
ежемесечния  приход  и  разход  ще  подадем  своевременно  докладна  до  общинска  
администрация за прехвърляне на средства по параграфи за балансиране. Абсолютно  
е възможно учебното заведение да функционира нормално.
                Г – н В. Александров предостави думата на Председателите на ПК.
                Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”:  Този 
материал бе отлаган доста във времето. ПК предлага на ОбС да приеме решение, или  
точка  в  която  да  изрази  неудовлетворение  от  неизползваните  целеви  средства  
отпуснати  за  извънкласни  дейности  и  възлага  на  ръководството  на  учебните  
заведения да предприемат действия за разходването им по предназначение.
                Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: ПК предлага на 
ОбС този материал да бъде подкрепен.
                Г –  жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”:  
Комисията предлага на ОбС тази точка от дневния ред да бъде приета.
               Г  –жа Галина Здравкова –  Председател на ПК по „  контрол на  
решенията”:  В  ПК  на  този  материал   не  отделихме  толкова  голяма  внимание,  
оставихме на колегите в ПК по „ социални дейности”.
                Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на г – н  
Стойков – кмет на община Хайредин.
              Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: Този материал който,  
се разглежда сега се отлага доста във времето. Тук има доста проблеми който ние  
усещаме, за да изчистим нещата съм разпоредил да се направи финансова ревизия. Тук  
има не само проблеми който на всички са ни известни, но и доста други. Комисията е  
назначена със Заповед  и с възложен  краен срок, за изпълнение. Училищата са на  
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делегирани бюджети близо две години вече. Целта на тази проверка е да се изяснят  
нещата и да не се обвиняваме взаимно. За следващата сесия през месец май 2010 г. ще  
бъдат докладвани резултатите от направената проверка пред ОбС.
               След тези разисквания г – н В. Александров подложи точка  втора от  
дневния ред -  отчет за касовото изпълнение на бюджета на училищата за  2009  
г., на гласуване и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 307

1. ОбС Хайредин, на основание чл. 5, ал. 1, т. 5 от Правилника за организация и 
дейността  на  ОбС  приема  отчета  за  касовото  изпълнение  на  бюджета  на 
училищата за 2009 г. функциониращи на територията на общината.

2. ОбС изразява неудовлетворение от неизползваните целеви средства отпуснати 
за извънкласни дейности и възлага на ръководството на учебните заведения да 
предприемат действия за разходването им по предназначение.

3. ОбС  Хайредин,  възлага  на  ръководствата  на  средищните  училища 
функциониращи  на  територията  на  общината  СОУ  „  В.  Воденичарски”  с. 
Хайредин и ОУ „ Св. Св. Кирил и Методий” с. Рогозен, да предоставят в ПК по 
„  социални  дейности”обяснителна  записка  към  отчета  за  изпълнение  на 
бюджета  на  училищата  за  първото  тримесечие  на  2010  г,  за  разходване  на 
средствата  определени  за  целодневна  организация  и  столово  хранене  на 
пътуващите ученици. 

4. ОбС Хайредин, възлага на временна комисия в състав Председател на ПК по 
„  Социални  дейности,  гл.  експерт  „  Хуманитарни  дейности”  при  община 
Хайредин,  Директор  на  ОУ „ Горан Червеняшки” с.  Михайлово,  да  изясни 
проблема за отпускане и разходване средства за учениците на самостоятелно 
обучение.

                                            ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  12
                                                       “ПРОТИВ”   -   1

“ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА

                    Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, обяви почивка от  
11.20 ч., до 11.40 ч., след което ОбС възобнови своята работа до изчерпване на  
дневния ред.
             След като ОбС Хайредин възобнови своята работа г – н В. Александров  
постави  на  гласуване  точка  6.2.  от  дневния  ред.  Вносител:  Радослав  Тодоров  
Стойков  -  кмет  на  община  Хайредин,  относно:  писмо  Изх.  №  РД  –  21  –  
1871/12.04.2010  г.  на  Началника  на  РИО  Враца  за  актуализиране  на  Списъка  на  
защитените  училища  в  РБ  и  Придружително  писмо  Изх.  №  374/16.04.2010  г.  на  
Директора на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово.
            По т. 6 Докладни
            По т. 6.2 от дневния ред: Докладна, относно: писмо Изх. № РД – 21 –  
                                                         1871/12.04.2010 г. на Началника на РИО Враца за  
                                                         актуализиране на Списъка на защитените  
                                                         училища в РБ и Придружително писмо Изх. №  
                                                         374/16.04.2010 г. на Директора на ОУ „ Горан 
                                                         Червеняшки” с. Михайлово.
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              Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на г –жа  
Цветанка Студенобушка – директор на ОУ „ Горан Червеняшки” с. Михайлово.

             Г –жа Цветанка Студенобушка – директор на ОУ „Горан Червеняшки” с.  
Михайлово: Училище „ Горан Червеняшки” с. Михайлово е основно от I до VIII клас,  
съгласно чл. 26 ал. 1, т.3 от ЗНП. В Допълнителните разпоредби на ЗНП, § 6е, ал. 1  
„ Защитено училище” е училище, което, ако бъде закрито, би се нарушил достъпът до  
образувание.  Защитените  училища  се  определят,  като  се  вземат  предвид  
обективните  географски  и  демографски  фактори,  наличието  на  пътна  
инфраструктура и отдалечеността на училището от най – близко училище. Статут  
на  защитено  училище  придобива  и  училище,  което,  ако  бъде  закрито,  неговите  
ученици няма да могат да се обучават в най – близкото средищно поради липсата на  
капацитет и невъзможност да бъдат изпълнени здравно – хигиенните изисквания към  
него.
            Г –жа Ирина Цонова – гл. експерт „ Хуманитарни дейности”: В изпълнение 
на  чл.  5  от  ПМС № 212/02.09.2008  г.  за  приемане  на  критерии  за  определяне  на  
защитените  училища  в  Република  България,  Списъкът  на  защитени  училища  са  
актуализира  ежегодно  по  мотивирано  предложение  на  кмета  на  общината,  след  
решение на ОбС. 
           Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: предостави думата на  
Председателите на ПК.
           Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Комисията е  
запозната с този материал, ръководството на училището е работило доста сериозно  
и предлагаме на Общински съвет да приеме докладната на г – жа Студенобушка.
             Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК  по „ТСУ”: Предлагаме на ОбС 
да подкрепи предложението на директорката на училището.
            Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности” и г –жа  
Галина  Здравкова  –  Председател  на  ПК  по  „  контрол  на  решенията”  също 
предлагат на ОбС да се подкрепи  предложението на г –жа Студенобушка.
             Г – н В. Александров предостави думата на общинските съветници.
            Г –н Петър Попов –общински съветник: Аз се учудвам, не мога да преценя  
точно  за  какво  става  дума.   Когато  нещо  се  установява  се  говори,  споделя  се  
проблема. Тук е изпратена проверка, назначена е комисия, като всичко това може да  
се провери за пет минути.
          

РЕШЕНИЕ
№ 308

1. ОбС Хайредин, на основание чл., 5, ал. 1 т., 5 възлага на кмета на общината да 
направи  мотивирано  предложение  до  МОМН,  ОУ  „  Горан  Червеняшки”  с. 
Михайлово да бъде включено в Списъка на защитените  училища в РБ.

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  12
                                                     “ПРОТИВ”   -НЯМА

“ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА

Г – н Будьони Замфиров – общински съветник – отсъства !

          По т. 3 от дневния ред: Отчет за касовото изпълнение на бюджета на ОбС за  

10



                                                     2009 г.

           Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на  
Председателите на ПК.
          Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”:  
Отчета бе разгледан на ПК провела се на 27.04.2010 г., и предлагаме на ОбС да бъде  
приет.
          Г – н  Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Този материал 
също бе разгледан на ПК по „ БиФ”, всичко отразено в отчета е така параграф по  
параграф и предлагам на ОбС да бъде приет.
          Г  –  н  Будьони  Замфиров  –  Председател  на  „  ТСУ”:  Комисията  по 
„Териториално  и  селищно  устройство”  предлага  на  ОбС,  отчета  за  касовото  
изпълнение на бюджета на ОбС за 2009 г., да бъде приет.
         Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията”:
Комисията предлага също отчета да бъде приет.
        Г – н В. Александров – Председател на ОбС: С  Решение № 188 от 16.03.2009 г., 
на ОбС утвърждава бюджета на ОбС в  размер на  69 971 лв.   Така утвърдените 
средства за издръжка на ОбС бяха разпределени по параграфи както следва: 

§ 02 – 00 – други възнаграждения и плащания – 54994 лв.;
§ 02 – 01 – нещатен персонал – 4510 лв.;
§ 02 – 02 – извън трудови правоотношения  - 50484 лв.;
§ 05 – 51 – разходи за ДОО – 6435 лв.;
§ 05 – 60 – здравни вноски – 2592 лв.;
§ 05 – 80 – допълнителни здравни осигуровки – 800 лв.;
§ 10 – 00 – издръжка – 5150 лв.;
§ 10 – 15 – материали – 1928 лв.;
§10 – 16 – вода, горива, ел. енергия.;
§             – ел. енергия – 300 лв.;
§             – гориво – 500 лв.;
§ 10 – 20 – външни услуги – 2212 лв.;
§              - квалификация на персонал – 412 лв.;

- телефони – 1800 лв.;
§ 10 – 51 – командировки – 150 лв.;
§ 10 – 98 – др. неквалифицирани разходи – представителни – 60 лв.
                 През миналата 2009 г., ОбС е извършил разходи по параграфи като се е  
съобразил с нормативните изисквания, за изпълнение на възнаграждения за участие  
на общинските съветници на заседание на ПК и ОбС. През миналата 2009 г.  бяха  
разчетени в бюджета на ОбС възнаграждения за 11 / единадесет / заседания на ОбС  
и общо  44 / четиридесет и четири / заседания на ПК. По решение на ОбС се проведе и  
заседание  на ОбС и  през  месец август и  заседания  на ПК,  за  което се  изплатиха  
възнагражденията за участие на общински съветници и вместо за 11 / единадесет /  
заседания  на  ОбС  и  44  /  четиридесет  и  четири  /  на  ПК  се  изплатиха  за  12  /  
дванадесет / заседания на ОбС и 48 / четиридесет и осем / на ПК. Всичко това, даде  
отражение  и  върху  разходването  на  средствата  по  отделните  параграфи  от  
бюджета на ОбС за 2009 г.
              Извършените разходи по параграфи през 2009 г. е както следва:
              § 02 – 00 – други възнаграждения и плащания . Както посочих  по - горе, на  
основание решение на ОбС за провеждане на заседание на ОбС и ПК през месец август  
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и изплатените възнаграждения на общинските съветници при планувани 54 994 лв., се  
изразходваха 48 639 лв.
              В параграф 05 – 51 – разходи за ДОО. При планувани разходи за този 
параграф са изразходени 6 661 лв.; т. е. едно преизпълнение със сумата от 236 лв.
              В параграф 05 – 60 – здравни вноски, също сме допуснали преразход от  
сумата от 39  лв.; при планувана сума от 2592 лв., сме изразходили 2631 лв.
             Този период на § 05 – 51 и § 05 – 60 се дължи на  изплащане суми към НАП за  
ДОО и здравни осигуровки на общинските съветници и през месец август на 2009 г.
            В  05 – 80 – допълнителни здравни осигуровки, при планувани 800 лв., сме  
изразходвали сумата от 670 лв., т. е. реализирали сме една икономия от 130 лв.
             Икономия сме направили и в разходването на § 10 – 00  издръжка на ОбС при  
планувани 5150 лв., през 2009 за издръжка на ОбС общо са изразходвани суми от 4 898 
лв., т.е. реализирали сме икономия от 252 лв.
              Съществена икономия сме  реализирали в  параграфи като 10 –  51  –  
командировки, близо 50% от плануваните суми. При план 150 лв., сме изразходили суми  
от 78 лв.  и § 10 – 98 – други неквалифицирани разходи т.е.  представителни – от  
планувани 60 лв., сме изразходили 30 лв.
               В § 10 – 15 – материали. От планувани 1928 лв., сме изразходили 1406 лв.,  
т.е. една икономия от 522 лв.
               В § 10 – 20 – външни услуги, от планувани 2212 сме изразходили 2597 лв., т. е.  
един преразход от сумата 385 лв.
               В  този параграф сме планували телефонни услуги / такса за GSM – апарати 
и т. 22- 39 на ОбС/ и разходи за квалификация на персонала – при план 412 лв. сме  
изразходвали  438  лв.,  и  125  лв.,  за  участие  в  НСОРБ  /  обучение  по  структурния  
дефицит  и  честване  на  100  –  годишния   юбилей   при  читалище  „  Просвета”  
Хайредин/.
               В заключение ще посоча, че разходите на бюджета на ОбС през 2009 г., би  
бил по – голям,  но в  разходване на бюджета реализирахме значителни икономии в  
някои параграфи както посочих по параграфи, но и от неизплатени възнаграждения  
на общински съветници за неучастие в работата на ПК  и ОбС през 2009 г.
               Освен горните разходи се извършиха разходи и за техническия сътрудник,  
като осигуровки,  ДОС и здравни вноски.
              От казаното до тук можем да направил следните изводи:

1. Утвърдения бюджет за 2009 г. е съдействал за нормалното функциониране на  
ОбС и ПК, съгласно ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС  
и Решенията на ОбС.

2. Преразхода  на общия бюджет на ОбС за 2009 г., със сумата от 3518 лв.,  е  
оправдан изхождайки от разглеждането на изключително важни въпроси през  
месец август и са изплатени суми за възнаграждения на общински съветници за  
участие на ПК и ОбС.

3. През миналата година ОбС  е спазвал финансовата дисциплина и е разходвал  
планираните средства съгласно нормативните документи като ЗМСМА, Закон  
за общинския бюджет и Правилника за организацията и дейността на ОбС.

4. Считам, че слабост на ОбС е, че не планува повече средства  за квалификация и  
преквалификация на персонала.

           След направените разяснения и становищата на Председателите на  
Постоянни комисии г – н В. Александров подложи точка трета от дневния ред на  
гласуване и съвета взе 
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РЕШЕНИЕ
№ 309

1. ОбС Хайредин, приема отчета за касовото изпълнение на бюджета на ОбС 
за 2009 г.

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  12
“ПРОТИВ”    -НЯМА
“ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА
При гласуването отсъства г-н Будьони Замфиров – общински съветник

По т.4 от дневния ред: Отчет на читалищата функциониращи на територията на 
                                         общината.

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата на  
Председателите на Постоянните  комисии при ОбС.
            Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ: Отчетите на 
читалищата бяха разгледани в ПК и предлагаме да бъдат приети.
           Г –н Будьони Замфиров – Председател на ПК па „ ТСУ”: На комисията по 
Териториално  и  селищно  устройство,  бяха  разгледани  отчетите  на  читалищата,  
като  възникнаха  някои  допълнителни  въпроси,  относно  ремонтните  дейности  в  
читалището в с. Михайлово. 
          Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности” и г – жа  
Галина  Здравкова  –  Председател  на  ПК  по  „  контрол  на  решенията”  също 
потвърдиха, че предлагат на ОбС отчетите на читалищата да бъдат приети.
         След станалите изказвания от Председателите на ПК г – н В. Александров –  
Председател  на  ОбС  подложи  точка  четвърта  от  дневния  ред  отчет  на  
читалищата функциониращи на територията на община Хайредин на гласуване и  
съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 310

1. ОбС Хайредин, на основание чл. 5, ал. 1, т. 1 от Правилника за организация 
и дейността на ОбС приема отчетите на читалищата функциониращи на 
територията на общината за периода 01. 01.2009 г.,  -  31.12.2009 г.,   както 
следва:

- Читалище „ Просвета „ с. Хайредин;
- Читалище „ Съзнание – 1912” с. Михайлово;
- Читалище „ Светлина – 1928” с. Манастирище;
- Читалище „ Просвета – 1925” с. Рогозен.

                                               ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  12
“ПРОТИВ”    -НЯМА
“ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА
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По т. 5 от дневния ред: Отчет за работата на Председателя на ОбС за второто 
                                           полугодие на 2009 г.

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата на  
Председателите на ПК.

               Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: Отчета на 
Председателя на ОбС бе разглеждан на комисията. Този отчет има две страни, това  
не е само формален отчет на Председателя на ОбС, с този документ той отчита не  
само своята работа, но и работата като цяло на ОбС. Въпросът, който зададох и на  
комисията е не се ли чувства Председателя на ОбС отговорен за нерешените въпроси,  
за Решенията който се взимат от съвета и остават без последствие.
              Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални дейности”:  
Комисията  по  „социални  дейности”  предлога  на  ОбС  да  бъде  приет  отчета  за  
работата на Председателя на ОбС за второто полугодие на 2009 г.
            Г –жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ контрол на решенията”:  
В ПК се разгледа тази точка от дневния ред, като възникна предложение заедно с  
отчета  на  Председателя  на  ОбС  да  има  отчет  и  на  ПК  по  „  контрол  на  
решенията”за изпълнените решения.
              Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ ” отсъства от 
залата.
             Г – н В. Александров – Председател на ОбС предостави думата и на  
останалите общински съветници.
             Г – н Петър Попов – общински съветник:  Искам да споделя, че г – н  
Председателя  отстъпва  от  една  позиция.  Ако  ние  извадим  всичко,  то  неговата  
работа ще бъде в отрицателна величина, според мен тази работа е напълно не нужна,  
само да се изписва и да се отчита на листове. Тук има много по – големи въпроси, но в  
повечето случаи те така си остават. Първо се отива в една посока, а след това в  
друга.  Убеждавате ни колко  е  полезно и  хубаво  едно решение,  а  след  това то не  
работи. 
           Г –н В. Александров – Председател на ОбС: Благодаря на ПК.  Не може един  
ръководител да не е съпричастен към нещата които стават около него. Да, и аз нося  
отговорност за  много от допуснатите грешки,  но  не  съм съгласен  да се  хвърлят  
обвинения в общественото  пространство, безразборно и безотговорно. Стремя се  
Решенията който взима ОбС да бъдат законосъобразни и съдържателни и да дават  
възможност проблемите които се поставят да бъдат решавани.
           В съответствие с изискванията на чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и чл. 104 от  
Правилника  за  организация  и  идейността  на  ОбС  неговите  комисии   и  
взаимодействието  му  с  общинска  администрация  внасям  настоящия  отчет  за  
работата на ОбС и ПК за периода 01.07.2009 г., - 31.12.2009 г.
             През този период в съответствие с Плана за работа на ОбС сме провели 6  
заседания на ОбС при планувани 5 и сме взели 60 Решения с 105  подточки , което е  
показател, че и през второто полугодие на 2009 г., ОбС е функционирал редовно и сме  
спазвали изискванията на чл. 27, ал. 1 от ЗМСМА. Нещо повече по Решение на ОбС  
сме провели заседание и през месец август на 2009 г., което не бе планувано.
            През този период не се е налагало да свиквам ОбС на заседание съгласно чл. 23,  
ал. 4, т. 2, 3, 4 т. е. по искане на Областен управител, на група общински съветници, а  
заседанията на ОбС са свикани съгласно чл., 23, ал. 4, т. 1 и чл., 25, т.,1 от ЗМСМА и  
Правилника  за  организация  и  дейността  на  ОбС,  неговите  комисии  и  
взаимодействието му с общинска администрация в съответствие с Плана за работа  
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на ОбС за 2009 г. Основните въпроси, които е обсъждал ОбС и ПК през отчетения  
период могат да се разделят в няколко сфери и направления, както следва:
Първо: в социалната сфера.  В тази сфера сме обсъждали през отчетения период  
общо тридесет въпроса и проблеми от които девет в областта на образованието,  
четири  в  областта  на  културата,  две  в  сферата  на  здравеопазването,  осем  в  
социалното подпомагане и седем други дейности от социалната сфера.
Второ:   в   икономическата  сфера.  През  втората  половина  на  годината  ОбС  е  
обсъждал общо шестнадесет въпроса. 
Трето:  В  областта  на  строителството,  ремонт  на  пътищата,  училищата,  
читалищата,  площадки  и  обществени  сгради.  В  ОбС  са  обсъждани  и  взети  
дванадесет  решения  по  тях,  като:  Обсъждане,  утвърждаване  и  приемане   на  
поименния  списък  на  капиталовите  разходи;  ремонта  на  салона  на  читалище  
„ Просвета” с. Хайредин; Ремонта на покрива в с. Манастирище; Ремонта на салона  
на  читалището  в  с.  Рогозен;  Детската  площадка  в  с.  Михайлово  и  с.  Бързина;  
Административната сграда  на  кметство с.  Ботево;  Ремонт на пътя Липница –  
Хайредин и др.
              Освен тези три сфери ОбС е разгледал и други въпроси, които имат важно  
значение за развитието на общината като цяло:
- даване съгласие от страна на ОбС за бъдещи действия на кмета на общината  

в съответствие с нормативната уредба в РБ;
- приемане на нови и актуализиране на вече приети Наредби и актове на ОбС,  

регламентиращи дейността на ОбА;
- разглеждахме и приемахме отчети и информации за работата на държавните  

и обществени органи и звена като: „ Бюро по труда”, „ Поземлена комисия” –  
гр. Козлодуй, работата на читалищата;

- осъществявахме  контрол  и  разходването  на  бюджета  в  общината  и  
резултатите във внедряването на делегираните бюджети в училищата;

Анализирайки тези Решения,  можем да направим следните изводи:
1. Взетите  Решения  от  ОбС  по  обем  и  съдържание  не  са  малко  и  са  

законосъобразни.
2. Те  са  правилно  структурирани  и  допринасят  за  решаването  на  различни  

проблеми в общината и утвърждаването и като административна единица.
3. Налице е желанието ни да се утвърдят Европейските норми на поведение и  

живот в общината.  Стремеж  на общината да участва в Проекти в ОП на  
ЕС.

4. Значително внимание от страна на ОбС, кмета на общината и ОбА особено  
през втората половина на 2009 г. , бе отделено на състоянието, управлението  
и стопанисването на общинската собственост като източник на приходи в  
Бюджета на общината и като форма на  удовлетворяване на потребности на  
държавните органи и звена работещите на територията на общината.

5. Контрол над общинска администрация за изпълнение на взетите решения от  
ОбС.  В  това  отношение  направихме  и  първите  стъпки  на  две  заседания  
обсъждахме  отчет  на  кмета  на  общината  и  на  Председателя  на  ПК  по  
„  контрол  на  решенията” изпълнението на  взетите решения  от ОбС през  
първото полугодие на 2009 г.

6. Все  още  взетите  решения  и  липсата  на  финансови  средства  не  дават  
възможност за решаване на основните проблеми.

7. Преглед  на взетите до  сега  Решения  показват и  това,  че  те не  винаги са  
ефективни и не водят до решаване на основните проблеми на общината.
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             За досегашната работа на ОбС може да се каже, че продължава и през  
отчетения  период  да  спазва  изискванията  на  Правилника  за  организацията  и  
дейността на ОбС,  да не се включват въпроси за обсъждане в дневния ред , без да са  
представени необходимите материали и без да са обсъдени в ПК, най – малко във  
водещата комисия.
             И през тази година ще продължи работата на ОбС по подготовката и  
вземането на Решения, които да създават предпоставка за решаване на основните  
проблеми какъвто ще бъде проблема с безработицата при нас. Докато в страната в  
следствие на икономическата криза се очертава безработицата да достигне 10.11%,  
през  2010/2011  г.,  то  при  нас  тя  ще  бъде  четирикратно по  –  голяма.  Основните  
причини се коренят в икономическата ситуация в страната и общината. Сигурно е,  
че  през  тази  година  ще  има  рязко  увеличаване  на  броя  безработни.  За  това  ще  
спомогнат и намалените бройки по НП ОСПОЗ за общината, което налага ОбС и  
особено общинска администрация да работят за изпълнение на Решението на ОбС за  
пускане  в  експлоатация  „  Защитеното жилище” в  с.  Манастирище,  „Центъра  за  
обществена подкрепа” с. Хайредин, както и участието на общината с Проекти по  
ОП на ЕС и „ Красива България”, стартирането на механизираното сметосъбиране  
на битовите отпадъци, които ще допринесат за намаляване броя на безработицата в  
общината.
             Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин:  На мен не ми е  
необходимо нито да чета, нито да слушам доклади на Председателя на ОбС за мен е  
ясно, че той отдавна си е намерил мястото и то е точно това на което седи .  Водени 
сме  от  разбирането  да  пазим,  стопанисваме  и  управляваме  добре  общинската  
собственост.  ОбС  е  приел  почти  всички  нормативни  документи  регламентиращи  
действията на общинска администрация. От своя страна и общинска администрация  
положи също много усилия за изпълняването на Решения на ОбС. Изяснена е и напълно  
картотекирана е земята от ОПФ, и е изписана на електронен носител. Полагат се  
грижи и за другата общинска собственост. Независимо от финансовите проблеми,  
които ще изпитва общината през тази година общинска администрация следва да  
продължава процеса на  актуване на общинската собственост, защото това е едно  
направление  за  получаване  на  приходи  в  общината.  Да  продължи  работата  на  
общинска администрация по спазване Закона за търговете и ЗОП, като ОбС следва  
да следи този процес, като изисква от общинска администрация два пъти в годината  
да внася информация за тяхното провеждане, сключване на договори със спечелилите  
търговете и конкурсите по ЗОП.
           Г – н В. Александров: Протоколите от заседанията на ОбС се изготвя в  
установения  от  ЗМСМА   седем  дневен  срок,  като  се  предоставя  на  Областния  
управител, Районна прокуратура гр.  Козлодуй,  Кмета на общината, кметовете на  
кметствата и се поставя на  определеното място за това в сградата на общинска  
администрация. Тук е мястото да отбележа, че не всичко се отразява в Протокола,  
особено становищата и въпросите поставени от кметовете на кметства, затова е  
необходимо записващо устройство при провеждането на заседанията на ОбС, което  
ще   улесни  техническия  сътрудник  при  изготвянето  на  Протокола.  Неразделна  и  
важна  част  от  работата  ми  е  осъществяването  на  постоянен  контрол  върху  
разходването на Бюджета на ОбС за 2009 г. Независимо, че той ще бъде обект на  
обсъждане на едно от следващите заседания на ОбС ще посоча, че спазвам финансова  
дисциплина, нямаме преразход независимо от наложилите се допълнителни разходи  
през миналата година.
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             След като нямаше други предложения за допълнение, становища и въпроси  
г – н В. Александров – Председател на ОбС подложи точката от дневния ред на  
гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ
№ 311

1. ОбС  Хайредин,  на  основание  чл.  27,  ал.  6  от  ЗМСМА  и  чл.  104  от 
Правилника  за  организация  и  дейността  на  ОбС,  приема  отчета  на 
Председателя на ОбС за дейността на ОбС и ПК за периода 01.07.2009 г., - 
31.12.2009 г.

                                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    9 / Александров, Здравкова, Цв.  
                                                                                                      Кръстев, П. Кременски, А.  
                                                                                                      Стефанов, Братанов, Божков,  
                                                                                                      Замфиров, Г. Кръстев/

                                                  “ПРОТИВ”   –     НЯМА
                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -      4 / Кожухарски, Гиздова, Христов,  
                                                                                              Попов/

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА
По т. 6 Докладни:
По т. 6.1 от дневния ред:  Докладни.
                                          6.1. Вносител: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община 
                                          Хайредин, относно:  подкрепа на община Бяла Слатина за  
                                          кандидатстване пред МРРБ с проект „ Обновяване и 
                                          оборудване на отделение” Образна диагностика” при МБАЛ –  
                                          Бяла Слатина ЕООД гр. Б. Слатина.

          По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС  
Хайредин  предостави  думата  на  г  –  н  Радослав  Стойков  –  кмет  на  община  
Хайредин.
             Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин:  Многопрофилна 
Болница за Активно лечение гр. Б. Слатина обслужва голяма част от населението в  
община  Хайредин.  За  осъществяване  на  дейността  на  болницата  е  необходимо  
обновяване и оборудване на отделение „ Образна диагностика”, за което община Бяла  
Слатина  ще  кандидатства  пред  МРРБ  с  проект  „  Обновяване  и  оборудване  на  
отделение”  Образна  диагностика”  при  „  МБАЛ  –  Бяла  Слатина”  ЕООД  гр.  Б.  
Слатина.  За одобряване на проекта е необходима и подкрепа на общините,  чиито  
граждани обслужва болницата, поради което моля с докладна ОбС да вземе Решение.
           След като нямаше други мнения и въпроси от общинските съветници г – н  
В. Александров – Председател на ОбС Хайредин подложи докладната от Радослав  
Стойков – кмет на общината на гласуване и съвета взе

РЕШЕНИЕ
№ 312

1. ОбС  Хайредин,  подкрепя  Общинска  администрация  Б.  Слатина  за 
кандидатстване с проект „Обновяване и оборудване на отделение”  

  „  Образна диагностика” при „МБАЛ – Бяла Слатина” ЕООД гр. Б. Слатина 
      пред МРРБ.

                                            ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -   9
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                                                       “ПРОТИВ”   -   1
                                                          “ВЪЗД.СЕ” -  3

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА

По т.7 от дневния ред: Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и  
                                          погребение на социално слаби граждани от общината за 
                                          месец април 2010 г.

                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС  
Хайредин предостави думата на г – жа Искра Гиздова  –  Председател на ПК по  
„ социални дейности”..
                Г – жа Искра Гиздова  - Председател на ПК по « социални дейности» 
прочете одобрените молби  на социално слаби граждани от общината за лечение  
и погребение от ПК за месец април  2010 г.

              - Георги Димитров Цеков – от с. Михайлово ПК по « социални дейности»  
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 50.00 лева / за погребение /;
              - Николай Вълков Бешировски – от с. Рогозен, ПК по « социални дейности»  
предлага да бъде одобрена сумата в размер на 80.00 лв.;
            - Зарко Николов Тишевишка – от с. Рогозен, ПК предлага да бъде одобрена  
сумата в размер на 40.00 лв.;
           - Рума Велкова Борисова – от с. Рогозен, ПК по « социални дейности» предлага  
на ОбС да бъде одобрена сумата в размер на 60.00 лв.;
         -  Албена Анелиева Коларски – от с.  Рогозен, ПК по « социални дейности»  
предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 60.00 лв.;
         - Анка Рангелова Ангелова – от с. Рогозен, ПК по» социални дейности» предлага  
да бъде обобрена сумата в размер на 60.00 лв.

           Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи  общински съвет  
Хайредин да гласува така предложените и одобрени молби от ПК по „социални  
дейности” и съвета взе 

РЕШЕНИЕ
№ 313

1.ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по «социални дейности» молби за 
помощи на социално слаби граждани от общината за месец  април  2010 г, както 
следва:

              - Георги Димитров Цеков – от с. Михайлово   ОбС Хайредин одобрява  
сумата от 50.00 лв., / петдесет лева / / за погребение /;
              - Николай Вълков Бешировски – от с. Рогозен, ОбС Хайредин одобрява  
сумата в размер на 80.00 лв.;/ осемдесет лева /;
            - Зарко Николов Тишевишка – от с. Рогозен, ОбС  одобрява сумата в размер  
на 40.00 лв.;/ четиридесет лева /;
           - Рума Велкова Борисова – от с. Рогозен, ОбС Хайредин одобрява сумата в  
размер на 60.00 лв.;/ шестдесет лева /;
         - Албена Анелиева Коларски – от с. Рогозен, ОбС Хайредин одобрява сумата  
от 60.00 лв.;/ шестдесет лева /;
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         - Анка Рангелова Ангелова – от с. Рогозен, ОбС Хайредин одобрява сумата в  
размер на 60.00 лв./ шест

                                          ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”  -  10
“ПРОТИВ”    - НЯМА
“ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА

При гласуването на тази точка от дневния ред отсъстват г – н Георги Кръстев,  
Цветомир Кирилов Кръстев и г – н Нино Атанасов Братанов – общински съветници.

По т. 8 от дневния ред:  Запознаване на ОбС с проведеното заседание на  
                                             комисията по „ Конфликт на интереси”.

                По тази точка от дневния ред г – жа Галина Здравкова – общински съветник и  
Председател  на  комисията  по  конфликт  на  интереси  към  ОбС  Хайредин  запозна  
общинските  съветници  със  проведеното  заседание  на  29.03.2010  г.,  резултатите  от  
изготвения  от  нея  доклад.  Информира  ОбС  Хайредин,  че  след  изяснените  факти  от  
тримата членове  на комисията по предложение на Председателя се  е  пристъпило към  
гласуване  и отговора на казуса е, че няма конфликт на интереси, което е отразено и в  
доклада на Председателя на комисията.
           Отношение по тази точка взеха още общинските съветници г – н Петър Попов –  
общински съветник, г – н  Цветомир Кръстев – общински съветник, г – н Будьони Замфиров  
– Председател на ПК по „ ТСУ” при ОбС.
           По тази точка от дневния  ред  ОбС не  взе  решение,  г  –  н  В.  Александров –  
Председател на ОбС Хайредин поясни, че точката е включена в дневния ред на сесията за  
сведение на общинските съветници.

По т. 9 от дневния ред:  Отговор на питане на група общински съветници за не  
                                           проведената сесия на 19.03.2010 г., питания, изказвания на 
                                           граждани.

              Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: По тази точка от  
дневния  ред  г  –  н  Стойков  даде  отговор  на  поставените  въпроси  от  групата  
общински съветници. 
              Г – н Стойков: Напуснах заседанието на ОбС, след като ОбС не гласува и не  
прие дневния ред, затова прецених и разбрах, че заседание на ОбС няма да има. Той се  
позова на Протокола на ОбС от 19.03.2010 г., подписан от зам. Председателя водещ  
заседанието,  който  е  изпратен  на  Областния  управител  гр.  Враца  и  Районна  
прокуратура гр. Козлодуй.
             Г – н Стойков: Не е коректно групата общински съветници отправили  
питането писмено към мен да твърдят, че съм напуснал заседанието на ОбС преди  
гласуването на дневния ред, което не е точно така.
            След станалите разяснения започна диалог между общинските съветници  
и кмета на общината, който диалог бе прекратен от Председателя на ОбС г – н В.  
Александров.
            Отношение взеха г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ социални  
дейности”,  г  –  н  Петър  Попов  –  общински  съветник,  г  –  н  Будьони  Замфиров  –  
Председател  на ПК по „ ТСУ”,  г  –н  Георги Кръстев –  общински съветник,  г  –  н  
Николай  Кожухарски  –  Председател  на  ПК по  „  БиФ”,  който изразиха,  че  не  са  
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удовлетворени от отговора  на г – н Стойков и той не е съдействал за провеждането  
на заседанието на ОбС.

          По т.10 от дневния ред: Питания, изказвания и предложения на граждани

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС съобщи на общинските съветници,  
че на заседанието на ОбС присъства и отец Чавдар Петров, който е с молба да бъде  
разгледано  и  ободрено  искането  за  продължаване  и  довършване  на  ремонтните  
дейности в църквата „ Св. Параскева” с. Хайредин, за което е представена молба и  
КСС,  сумата  е в размер на хиляда лева. 
            След което възникнаха спорове и въпроси от страна на общинските съветници,  
г – н В. Александров  - Председател на ОбС прекрати дебатите. Предложено бе да не  
се  взема  решение от ОбС,  а  сумата да бъде  дарена от общинските съветници  и  
кмета на общината. На следващото заседание на ОбС през месец май 2010 г., да се  
съобщи за събраната сума и се сформира комисия в състав Председателя на ОбС и  
Председателите на ПК и кмета на общината да направят предложение как ще бъде  
завършен ремонта на църквата „ Св. Параскева” с. Хайредин,  след което да  бъдат  
запознати  общинските съветници. 

         Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 13.38 ч.

Техн. сътрудник:………………...                          ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….……..
                              / Д. Димитрова /                         ОбС-Хайредин    / В.Александров/ 
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